

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 04 December 2019 (04.12.2019)

Information valid as of: 12 May 2020 (12.05.2020)

Report generated on: 29 September 2020 (29.09.2020)

(10) Publication number:

WO2020/109765

(43) Publication date:

04 June 2020 (04.06.2020)

(26) Publication language:

English (EN)

(21) Application Number:

PCT/GB2019/053325

(22) Filing Date:

26 November 2019 (26.11.2019)

(25) Filing language:

English (EN)

(31) Priority number(s):

1819220.3 (GB)

(31) Priority date(s):

26 November 2018 (26.11.2018)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

G07F 17/32 (2006.01)

(71) Applicant(s):

INSPIRED GAMING (UK) LIMITED [GB/GB]; 3 The Maltings Wetmore road Burton on Trent Staffordshire DE14 1SE (GB)
(for all designated states)

(74) Agent(s):

MURGITROYD & COMPANY; Murgitroyd House 165-169 Scotland Street Glasgow Strathclyde G5 8PL (GB)

(54) Title (EN): GAMING SYSTEM AND METHOD

(54) Title (FR): SYSTÈME ET PROCÉDÉ DE JEU

(57) Abstract:

(EN): A gaming system is described comprising a playing surface having a game wager placement area having markings thereon for identification and placement of wagers entered by a player, the game wager placement area defining a plurality of locations, each such location indicating one of a set of standard available wagers associated with an outcome of the game outcome generator; a game outcome area including a game outcome generator configured to determine and show one of a plurality of chance game outcomes; a plurality of tokens each having a nominal value, each such token being placeable onto a selected location on the game wager placement area, thereby to constitute placement one of the set of standard available wagers; whereby wagers may be placed according to a set of predefined wagering rules associated with the said plurality of locations; a feature entry outcome generator configured to determine, for each game event having a pre-determined wagered amount, a choice between at least a first outcome with a feature entry probability and a second outcome. The gaming system is set up such that in the event of the first outcome the game outcome generator is caused to determine and show one of the plurality of chance game outcomes and wagers placed by a player are settled based on the nominal value of each placed token in accordance with the set of predefined wagering rules; in the event of the second outcome the pre-determined wagered amount is lost; the feature entry probability is determined by a calculation that takes account of the ratio of the pre-determined wagered amount to the total nominal value of each placed token. A gaming method is also described. The game is for example roulette.

(FR): L'invention concerne un système de jeu comprenant une surface de jeu ayant une zone de placement de paris sur laquelle sont inscrits des marquages pour l'identification et le placement de paris entrés par un joueur, la zone de placement de paris définissant une pluralité d'emplacements, chacun de ces emplacements indiquant un pari parmi un ensemble de paris disponibles normalisés associés à une issue du générateur d'issues de parties ; une zone d'issue de partie incluant un générateur d'issues de parties configuré pour déterminer et montrer une issue parmi une pluralité d'issues de parties de jeu de hasard ; une pluralité de jetons ayant chacun une valeur nominale, chacun de ces jetons pouvant être placé sur un emplacement sélectionné sur la zone de placement de paris de jeu, pour constituer ainsi le placement d'un des paris de l'ensemble de paris disponibles normalisés ; si bien que des paris peuvent être placés en fonction d'un ensemble de règles de paris prédéfinies associées à ladite pluralité d'emplacements ; un générateur d'issues d'entrée d'attributs configuré pour déterminer, pour chaque événement de partie ayant un montant parié préétabli, un choix entre au moins une première issue avec une probabilité d'entrée d'attribut et une deuxième issue. Le système de jeu est paramétré de sorte que dans le cas de la première issue, le générateur d'issues de parties doit déterminer et montrer une issue de la pluralité d'issues de jeu de hasard et les paris placés par un joueur sont réglés sur la base de la valeur nominale de chaque jeton placé en fonction de l'ensemble de règles de paris prédéfinies ; dans le cas de la deuxième issue, le

montant parié préétabli est perdu ; la probabilité d'entrée d'attribut est déterminée par un calcul qui prend en compte le ratio du montant parié préétabli sur la valeur nominale totale de chaque jeton placé. L'invention décrit également un procédé de jeu. Le jeu est par exemple la roulette.

International search report:

Received at International Bureau: 14 February 2020 (14.02.2020) [EP]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Not available

(81) Designated States:

AE, AG, AL, AM, AO, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BH, BN, BR, BW, BY, BZ, CA, CH, CL, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DJ, DK, DM, DO, DZ, EC, EE, EG, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, GT, HN, HR, HU, ID, IL, IN, IR, IS, JO, JP, KE, KG, KH, KN, KP, KR, KW, KZ, LA, LC, LK, LR, LS, LU, LY, MA, MD, ME, MG, MK, MN, MW, MX, MY, MZ, NA, NG, NI, NO, NZ, OM, PA, PE, PG, PH, PL, PT, QA, RO, RS, RU, RW, SA, SC, SD, SE, SG, SK, SL, SM, ST, SV, SY, TH, TJ, TM, TN, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VC, VN, ZA, ZM, ZW

European Patent Office (EPO) : AL, AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, ES, FI, FR, GB, GR, HR, HU, IE, IS, IT, LT, LU, LV, MC, MK, MT, NL, NO, PL, PT, RO, RS, SE, SI, SK, SM, TR

African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GQ, GW, KM, ML, MR, NE, SN, TD, TG

African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : BW, GH, GM, KE, LR, LS, MW, MZ, NA, RW, SD, SL, ST, SZ, TZ, UG, ZM, ZW

Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, RU, TJ, TM